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Verslag van de vergadering van 9 december 2024 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering. Aanwezig de heren Jan Dirk Wolters, Nico Runia, de dames 
Annet Gregorowitsch, Anne Froukje Schotanus en Aly van der Veen. 

Halverwege de vergadering schuift de redactie van het Parkblad aan en aansluitend de directeur 
Ruben Grevers. 

Notulen. 

De notulen van de vergadering van 11 november worden goedgekeurd en op de Website 
geplaatst. 

Ingekomen stukken 

- Vraag van bewoner over herplaatsing afscheiding op balkons. Brief wordt beantwoord. 
- Vergaderdatum 9 juni 2025 (2e Pinksterdag), wordt verplaatst naar 16 juni. Doorgeven 

aan receptie. 

Voortgang realisatie Whatsappgroepen 

Voorzitter heeft contact gehad met gemeente, inmiddels is aanvraag Buurtpreventie in gang 
gezet. Op korte termijn wordt bijeenkomst met de beheerdersgroep georganiseerd. Dan ook 
afstemmen wie van de bewoners meedoet. In Nieuwsbrief stand van zaken vermelden. Zinvol 
om ook de Calamiteitendienst hierbij te betrekken. 

Jaarverslag 2024 

In grote lijnen wordt met de aangedragen punten akkoord gegaan.  

Nieuwsbriefitems wijkagent 

Van regelmatige berichtgeving is nog geen sprake. Wordt contact over opgenomen. 

Update Kunstcommissie 

Nog geen reacties van bewoners over eventueel op te hangen kunstwerken, foto’s etc. 
Eventueel koffiemiddagen bezoeken om bewoners hierop te attenderen. 



Overvolle parkeerplaatsen bij Pompeblêd 

Vanuit Anna Schotanus heeft geen overleg plaatsgevonden over het parkeren van auto’s bij 
Oranjewoud Wonen. Ruben heeft hierover contact opgenomen. Feit is dat het niet verboden kan 
worden, omdat het hier openbare parkeerterreinen betreft. 

Toegangsbeleid appartementengebouwen 

Op de agenda van volgende vergadering plaatsen. 

Parkbladredactie 

De redactie is aangeschoven en meldt dat de heer Johan Wijngaarden wegens verhuizing uit de 
redactie is gestapt. De inhoud voor januari wordt besproken. Het budget voor volgend jaar zal 
het zelfde zijn als dit jaar. De redactie zal ook een bijdrage aan het jaarverslag 2024 leveren. 

Voortgang vergadering in aanwezigheid van dhr. Ruben Grevers 

- Plaatsen afvalbakken voor hondenpoepzakjes. Wordt geen gehoor aan gegeven.  
Hondeneigenaren wijzen op hun verantwoordelijkheid. 

- Viering Oudejaarsavond. Gaat a.s. woensdag inschrijfbrief met uitnodiging uit. 
- Scheidingsbakken op balkons. Ruben streeft ernaar om voor 1 januari a.s. van de 

investeerder de definitieve oplossing te horen. 
- Huisdierenbeleid. Beleid zal met ingang van 1 januari 2025 worden aangepast en uit het 

huurcontract worden geschrapt. Dit geldt ook voor het branden van kaarsen.  
- Voortgang vrijwilligerspool. Ruben overlegt nog met de Calamiteitendienst over het 

opzetten van een pool hulpverleners, die incidenteel en zo nodig om ondersteuning 
kunnen worden gevraagd.  

- Naleving voorschriften. Dit betreft het naleven van de geldende voorschriften met 
betrekking tot het plaatsen van losse voorwerpen e.d. in hallen. In de Nieuwsbrief zal 
hierover duidelijkheid worden gegeven. 

- Kruising Vijverlaan/Amelandlaan. Volgens de gemeente voldoet deze kruising aan de 
geldende veiligheidsnormen. 

- Voor 1 januari 2025 wordt duidelijkheid gegeven over servicekosten voor het komende 
jaar. Brief gaat naar bewoners en er volgt vermelding in de Nieuwsbrief. 

- Nieuwjaarsbijeenkomst op donderdag 9 januari. 
 

 Rondvraag. 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 

Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 

 


